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八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文一 ★
【主题】 学习科目 学习体验 哲理感悟 叙事忆旧 个人经历

【例文】

An Experience of Making Progress

Dear teachers and fellow students. l'm here to share one of my experiences of making progress.

When l entered high school, l found everybody else in my class was good at English except me.I had a small vocabulary and had difficulty understanding the passages. However, l didn't lose heart. lwent to my English teacher, who advised me to use a dictionary while reading and try to get what the passages conveyed to meIworked harder, following the teacher’s advice. Gradually, l felt better while reading and began to find English interesting.

Now I have already caught up with my classmates

This experience gives me a better understanding of the saying: Nothing is too difficult to a wiling heart

【译文】

取得进步的经验

亲爱的老师和同学们。我在这里分享我取得进步的经历之一。

当我进入高中时，我发现班上除了我之外，其他人都很擅长英语。我的词汇量很小，很难理解文章。然而，我并没有灰心。我感谢我的英语老师，他建议我在阅读时使用词典，并努力理解文章传达给我的内容。我听从了老师的建议，更加努力地学习。渐渐地，我在阅读时感觉好多了，开始觉得英语很有趣。

现在我已经赶上了我的同学。

这次经历让我更好地理解了这句话：没有什么对一颗萎靡不振的心来说太难了。
八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文二 ★
【主题】 健康饮食 方法/策略
【例文】

Dear friends

It's a great honor to speak here. My topic is "The lmportance and Secret of Keeping Healthy'

I'm so glad you care about health like me. Keeping healthy is really important.

As for the secret of keeping healthy, l think diferent people have diferent answers. in my opinion, having a healthy lifestyle isthe most important. first, it’s helpful to have enough sleep and a balanced diet. Second, enough exercise is necessary for a healthybody. Also, everyone should develop a sense of humor and always be a happy person.

I hope you can pay attention to your health from now on and live a happy and healthy life forever!

Thanks for listening！

【译文】

亲爱的朋友们

很荣幸在这里发言。我的主题是“保持健康的重要性和秘密”

我很高兴你和我一样关心健康。保持健康真的很重要。

至于保持健康的秘诀，我认为不同的人有不同的答案。在我看来，拥有健康的生活方式是最重要的。首先，充足的睡眠和均衡的饮食是有帮助的。其次，足够的运动对一个健康的人来说是必要的。此外，每个人都应该培养幽默感，永远做一个快乐的人。

我希望你能从现在开始注意你的健康，永远过上幸福健康的生活！

感谢收听

八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文三 ★
【主题】 寓言童话
【例文】

The Story of Yu Gong

Once upon a time, there was an old man called Yu Gong. Although he was almost 90, he decided to move the mountains. A"clever" man called Zhi Sou said, "You are too old to move the mountains," Yu Gong said, "fl die, my sons will stil do thisAnd if my sons die, my grandsons will continue doing this." Then a god was moved by Yu Gong. so he sent two gods to help him.From the story, l learned that anything is possible if we work hard!

【译文】

愚公的故事

从前，有一位名叫愚公的老人。虽然他快90岁了，但他还是决定移山。愚公说：“你年纪太大了，不能移山了。”愚公说，“就算死了，我的儿子们也会这么做。如果我的儿子死了，孙子们也会继续这么做。”这时，愚公感动了一位神。于是，他派了两个神来帮助他。从这个故事中，我了解到，只要我们努力，一切皆有可能！

八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文四 ★
【主题】 周末活动 叙事忆旧
【例文】

A Weekend to Remember

Have you ever got close to the countryside and had a special experience? Let me share mine!

One weekend this term, my parents and l joined in a meaningful activity "Get Close to The Countryside” . lt took us two hoursto get there by car. We experienced the life in the countryside, learned something that we couldn't get from our city life, and feltthe wonderful changes of the countryside. We realized how hard the farmers worked and l decided to save food after theexperience. However, both my parents and l were happy to see the farmers' life was getting better and better.

【译文】

一个难忘的周末

你有没有接近过乡村，有过特别的经历？让我分享我的！

这个学期的一个周末，我和父母参加了一个有意义的活动“走近农村”。我们花了两个小时的时间开车去那里。我们体验了农村的生活，学到了城市生活中无法学到的东西，感受到了农村的奇妙变化。我们意识到农民的辛勤劳动，在经历了这段经历后，我决定节省粮食。然而，我和我的父母都很高兴看到农民的生活越来越好。
八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文五 ★
【主题】 情绪 叙事忆旧
【例文】

My Children' s Day

It was my last Children’s Day. lt was sunny that day. We met at the school gate at 7:30 that morning. Then we took the schoolbus to old people’ s home at eight o’ clock with the head teacher to see the old people there. We got there at nine. Then westarted cleaning the house, singing, dancing, telling stories and playing games. The old people were very happy. We had a goodtime the whole day with them. We felt tired but we all felt happy because we could help others.
【译文】

我的儿童节

这是我最后一个儿童节。那天阳光明媚。我们那天早上7:30在学校门口见面。然后我们八点钟和班主任一起坐校车去老人家看望那里的老人。我们九点钟到那里。然后韦斯特开始打扫房子，唱歌、跳舞、讲故事和玩游戏。老人们非常高兴。我们与他们共度了一整天的美好时光。我们感到疲倦，但我们都感到快乐，因为我们可以帮助别人。

八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文六 ★
【主题】  个人信息 叙事忆旧 个人经历
【例文】

I have a skill

I have always been interested in cooking. lt brings me great joy to cook for my family.

When l decided to learn cooking, l bought a cookbook. n order to learn it well, l spent my spare time reading it and practicedwith the help of my mother, finally, l succeeded in cooking a dish. To my surprise, my mother praised and hugged me after tasting it.

From this experience, l learned about the importance of taking action. t also allows me to take care of my family. l am reallyproud of this skill.

【译文】

我有一项技能

我一直对烹饪感兴趣。为家人做饭给我带来了极大的快乐。

当我决定学习烹饪时，我买了一本烹饪书。为了学好它，我利用业余时间阅读它，并在妈妈的帮助下练习，最后，我成功地做了一道菜。令我惊讶的是，妈妈在品尝后表扬并拥抱了我。

从这次经历中，我了解到了采取行动的重要性。它也让我能够照顾我的家人。我真的为这项技能感到骄傲。

八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文七 ★
【主题】 旅行 城市 叙事忆旧
【例文】

An Unforgettable Place l Have Been to

I have ben to many places these years. An unforgettable place l have been to is Guangzhou.

Last year, l went to Guangzhou in the summer vacation. When we got there, we stated to hang out on the street. The firstthing was to find something to eat. There were so many delicious snacks. t is hard for us to choose what to eat, so we planned toeat as much as we can. After we finishing eating, we went to go shopping. Guangzhou is famous the foreign trade and its clothesare fashionable and cheap. At last, we bought many clothes.

This trip is so unforgettable to me because Guangzhou is the paradise of food and shopping. We really enjoyed ourselvesduring the trip.

【译文】

我去过的一个难忘的地方

这些年我去过很多地方。我去过的一个难忘的地方是广州。

去年暑假，我去了广州。当我们到达那里时，我们说要在街上闲逛。第一件事就是找点吃的。有这么多美味的小吃。我们很难选择吃什么，所以我们计划尽可能多地吃。吃完饭后，我们去购物了。广州以外贸闻名，服装时尚便宜。最后，我们买了很多衣服。

这次旅行对我来说太难忘了，因为广州是美食和购物的天堂。旅途中我们玩得很开心。

八年级英语下册作文押题预测 必写!!!
★ 热门主题模板范文八 ★
【主题】  家人和亲人 情感 叙事忆旧
【例文】

Mom,l want to say thank you

I want to say thank you for what my mother did. she is the person l love best. She provides me with delicious food, warm andbeautiful clothes. When l meet with difficulties, she gives me confidence, She always encourages me to study hard. Last year, ldidn' t do well in the English test. She encouraged me not to give up instead of being angry with me. She told me that failure is themother of success, With her encouragement, l have made qreat progress in my English. Now l keep on studying hard. Whenever l

meet with difficulties, l think of what my mother said to me.

【译文】

妈妈，我想说谢谢你

我想对我母亲所做的一切表示感谢。她是我最爱的人。她给我提供了美味的食物、温暖漂亮的衣服。当我遇到困难时，她给了我信心，她总是鼓励我努力学习。去年，我英语考试成绩不好。她鼓励我不要放弃，而不是生我的气。她告诉我失败是成功的另一半。在她的鼓励下，我的英语取得了很大进步。现在我继续努力学习。每当我遇到困难，我想起妈妈对我说的话。
